
Møtereferat SU/SMU – møte 12.01.2022 kl 18.00 
 
Tilstede: Liv, Kjersti H, Espen, Bjørn Halvor Åsland, Tom Erik Bringedal 
  
Liv skryter av ansatte og foreldre. Godt samarbeidsmiljø mellom skolen og foreldre. Kjekk julehilsen 
fra foreldrene. Viktig å spille hverandre gode. 
  
Skolemiljø - skolen jobber hele tiden for å utvikle skolemiljøet for å lage et inkluderende og sosialt 
skolemiljø. Er ikke elevene trygge eller trives, så vil det heller ikke skje læring. Utviklingsarbeid blant 
de ansatte både onsdag(sosialt) og torsdag(faglig). Faglig tema er lesing i alle fag, vi skårer lavt på 
nasjonale prøver, spesielt i lesing. 
Arbeider mye med holdninger og verdier, og hvordan vise dette utad. 
Ta både elevene og foresatte på alvor. Aktivitetsplikten må bli sett på som en god ting når det er 
utfordrende, da det finnes gode rutiner og konkrete ting å jobbe med som hjelper oss videre. 
Nulltoleranse mot mobbing, og det blir tema på planleggingsdag i januar. 
Skolen arbeider med blant annet IBS (inkluderende barnehage- og skolemiljø) og Pål Roland 
(læringsmiljøsenteret) for å hente inn kompetanse og råd. 
  
Bemanning og ressurser - mye hjelp ovenfra når vi gir uttrykk for at vi trenger hjelp. Det er få søkere 
på stillingene vi lyser ut, både lærere og miljøarbeidere (utfordring kommunalt og nasjonalt). Skolen 
har en hel fast stilling som enda ikke er besatt. Skoledebatten i kommunen kan gi oss utfordringer 
fordi vi blir «klare sent» med hvilke behov vi har. Skolesjefen er observant på dette, og vil lyse ut 
tidlig. 
  
Korona - Lite fravær på skolen når det gjelder korona. Få smittetilfeller blant elevene. Noen 
karantenetilfeller. Vi har planer om det skulle oppstå smitte. Fått gode tilbakemeldinger på 
gjennomføring av hjemmeskole. Mye kompetanse blant personalet.  Om vi fortsetter på gult, må vi 
vurdere hvordan vi deler opp med kohorter. 
  
Elevråd - kommunen skal lage en kommuneplan, og elevene skal få være med å påvirke. Vi skal være 
aktive, inkluderende og grønne. Klassene skal arbeide med det på skolen, blant annet lage avissider.  
  
Skolerute - lang sommerferie, kort juleferie. Det blir nesten en uke ferie i mai. Det kan komme 
spørsmål om endringer av lang ferie. Mange familier som synes det er vanskelig nok. Vet vi om det 
blir sommerskole også sommeren 2022? Viktig å være tidlig ute dersom det skulle være endringer. 
  
Møtedatoer - vi setter opp to møter før sommeren, torsdag 31.mars kl 18.00 (i etterkant av 
kommunestyret), tirsdag 24.mai kl 18.00 
  
Annet - lav deltakelse på foreldreundersøkelsen. Finne en måte å øke deltakelsen. FAU kan være 
med å øke deltakelsen.  
Finnes det andre måter å varsle på en melding i Visma? Tas opp på neste møte. 
Fint at en ikke hadde fokus på individuelle resultater på nasjonale prøver, men var enige om at 
skolens resultater var for dårlige. 
  
 


